
Výroční zpráva 

komise I DOPRAVNÍ 
období od ._I 1_2_.9_.2_0'---1_9 _ ________ ______.) do l t.9.2021 
Zhodnocení činnosti 

Komise dopravní byla zřízena 10.12.2018 dle zákona o obcích v ustanovení § 102, odst.2 písm.h) a 
jmenován předseda Ing. Jaroslav Kytýr. Na radě MěSy dne 28.1.2019 byli jmenováni členové Bc. Jana 
Šneková, p. Miroslav Sedlák, p. Libor Zelinka, Mgr. Matiin Konečný, Mgr, Roman Šabrňák, JUDr. 
David Švec, JUDr. Bohuslav Břel1. 
Pan Miroslav Sedlák rezignoval k 31.12.2019 na členství v komisi. 

Komise dopravní v závěru roku 2019 ukončila téma MHD ve Svitavách, které následně 6.11.2019 
zastupitelstvo v navrženém usnesení neschválilo. 

Následná pandemie COVID-19 paralyzovala činnost komise a k novému úkolu, který vzešel z rady města 
Svitavy, se dostala až v úvodu roku 2021, kdy se komise videokonferenčně sešla 22.2.2021: 

Najednání 22.2.2021 uzavřela po předchozí korespondenční diskusi Návrh ceníku pro parkování na 
náměstí, který vychází ze záměru realizace kamerového systému s aplikací pro kontrolu parkovného 
prostřednictvím RZ. Město v roce 2021 činí první krok, a to výměnu parkovacích automatů, jako přípravu 
pro nový parkovací systém na náměstí. 
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